
 

 

 

 

 

 

Fråga till samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sandra Eliasson om skolan, förskolan och 

allaktivitetshallen Fjällastorp. 

 

  
 

Utbildningsförvaltningen har arbetat en lång tid med att förbereda för Fjällastorp och arbetet är i 

dagarna helt färdigt. Behovet är som tidigare konstaterats stort. 

Hur fortskrider motsvarande arbete på Samhällsbyggnadsförvaltningen? 

Var i processen befinner vi oss ? 

Bollebygd 2019-09-18 

 

Ulf Rapp 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


